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Zwracam sig do Pana Prezydenta w imieniu mieszkafc6w Osiedla
Kazimiena Wielkiego o zamontowanie lustra u zbiegu ulic Jazowskiej
i Spokojnej. Po poloieniu nowej nakladki asfaltowej na ulicy Spokojnej w
blisko5ci ogrodzenia prywatnej posesji wyjazd z ulicy Jazowskiej jest
bardzo utrudniony. Powstalo tam zagroiLenie dla piesrych poruszajqcych
sig poboczem oraz kieruj4cymi pojazdami samochodowymi w tym miejscu.

Apelujg do Pana Prerydenta o pomoc w tej sprawie.
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